
 
 
 

 
 

 

 

O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  3/2019 

z tretieho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 19. februára 2019 

 v Kultúrno – spoločenskom zariadení, Opatovecká ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 22. 02. 2019 

 

 



Zápisnica  
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 19. 02. 2019 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Peter 

Chren, Mgr. Mária Molnárová, Karol Kováč, Miroslav Chren, Pavel 

Chren 

 

Neprítomná:  Ľubica Adamcová 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Mgr. Lenka Hasprová, zam. obce 

 

Verejnosť:  Peter Ondriaš, Miroslav Frajka, Ján Farkaš, Miroslav Kováč 

     

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Roman Ondriaš 

                                                                      členovia: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Peter Chren 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Schválenie zadania územnoplánovacej dokumentácie   materiál č. 22/2019 

5. Schválenie súhlasu obecného zastupiteľstva, že proces obstarávania a schvaľovania 

územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy 

o poskytnutí dotácie         

         materiál č. 23/2019 

6. Návrh na zámer na nakladanie s majetkom – odkúpenie ornej pôdy, Richard Havetta

         materiál č. 24/2019 

7. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, starostka obce. Zasadnutie OZ začalo o 17:05 

hod. nakoľko starostka s poslancami čakali na poslanca Pavla Čepčeka, ktorý sa ospravedlnil, 



že na zasadnutie bude 10 minút meškať. Privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že 

prítomných poslancov je 7, pán Čepček by sa mal čoskoro dostaviť a poslankyňa Ľubica 

Adamcová je ospravedlnená. OZ je nahrávané na diktafón.  

 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Roman Ondriaš 

     členovia: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Peter Chren 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Poznamenala, že poslanec Pavol Čepček 

navrhuje, aby sa do programu doplnili interpelácie poslancov.  

Poslanec Karol Kováč navrhuje do programu doplniť v prvom rade kontrolu uznesení, 

interpelácie poslancov, informáciu starostu aj vystúpenie občanov obce, nakoľko na zasadnutí 

boli prítomní aj občania a majú právo sa vyjadriť. Ďalej poznamenal, že doteraz 

neschvaľovali žiadne financie k územnému plánu a doteraz nevideli rozpočet. Zaujímal sa, na 

základe akého uznesenia  chce starostka potvrdiť, že máme 20 % krytie.  

Pavol Čepček prišiel na zasadnutie OZ o 17:10 hod..  

Mgr. Edita Grzybová podotkla, že vlani vo februári bolo verejné obstarávanie, kde bolo 

finančné krytie – víťazná ponuka s Ing. Miziom. Doteraz sme neplatili nič k územnému plánu. 

20 % krytie potvrdzujeme na základe výpisu z účtu a verejného obstarávania, zmluva s Ing. 

Miziom.  

Za pôvodný predložený program nebol žiadny poslanec. Mgr. Edita Grzybová poznamenala, 

že kontrola plnenia uznesení bude na budúcom zastupiteľstve. Následne dala starostka 

hlasovať za zmenený a doplnený program rokovania. 

 

NAVRHNUTÝ  ZMENENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Roman Ondriaš 

                                                                       členovia: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš 

Určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Mária Molnárová, Peter Chren 

Určenie zapisovateľky:  Mgr. Lenka Hasprová 

3. Schválenie zmeneného programu rokovania 

4. Schválenie zadania územnoplánovacej dokumentácie   materiál č. 22/2019 

5. Schválenie súhlasu obecného zastupiteľstva, že proces obstarávania a schvaľovania 

územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy 



o poskytnutí dotácie         

         materiál č. 23/2019 

6. Návrh na zámer na nakladanie s majetkom – odkúpenie ornej pôdy, Richard Havetta

         materiál č. 24/2019 

7. Vystúpenie občanov obce 

8. Informácia starostu 

9. Interpelácie poslancov 

10. Ukončenie obecného zastupiteľstva  

 

 

 

Uznesenie č. 23/2019 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

 zmenený program rokovania 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Miroslav Chren, Pavel Chren, 

Peter Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman 

Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Ľubica Adamcová 

 

 

K bodu 4. Schválenie zadania územnoplánovacej dokumentácie 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Poslanci mali k nahliadnutiu kompletnú dokumentáciu 

k podaniu žiadosti o dotáciu, skontrolovali všetky prílohy, ktoré sa podávajú k žiadosti. Pavel 

Chren sa chcel informovať, či po schválení zadania nemôžeme už nič meniť. Mgr. Edita 

Grzybová podotkla, že zadanie je textová časť dokumentu, čistopis územného plánu by mohol 

byť ku koncu roka. Karol Kováč poznamenal, že zadanie určuje najmä hranice lokalít, tieto 

lokality sa už nemôžu meniť, ale drobnejšie úpravy sa budú môcť robiť, tiež bude ešte priestor 

na pripomienky. Karol Kováč viedol diskusiu s poslancami ohľadom podnikateľských 

prevádzok v rámci územnoplánovacej dokumentácie. Poslanci sa zhodli, že je potrebné 

podrobnejšie špecifikovať, resp. zapracovať prevádzky podnikateľov. 

 

 

Uznesenie č. 24/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  



 

 

p r e r o k o v a l o 

 

zadanie územnoplánovacej dokumentácie obce Žitavany; 

 

s c h v a ľ u j e 

 

zadanie územnoplánovacej dokumentácie obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Miroslav Chren, Pavel Chren, 

Peter Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman 

Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ľubica Adamcová 

 

K bodu 5. Schválenie súhlasu obecného zastupiteľstva, že proces obstarávania 

a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky od uzatvorenia 

zmluvy o poskytnutí dotácie 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Ing. Dubec poznamenal, že bol na školení spolu so 

starostkou ohľadom územnoplánovacej dokumentácie a podľa neho je potrebné podať 

poslancom bližšie vysvetlenie k tomu. Dotácia môže byť do 80 %, podklady sú do 15. 

novembra a rozhodnutie do 15. mája. To znamená, že sa to rok bude ťahať. Mgr. Edita 

Grzybová poznamenala, že keď dotáciu nedostaneme budeme ju žiadať opäť budúci rok. Mgr. 

Edita Grzybová ďalej podotkla, že minulý rok nedostali dotáciu ani Zlaté Moravce, ale my 

doteraz žiadny územný plán nemáme a je to uvedené aj v zadaní. Informovala poslancov, že 

vo štvrtok (21. 2. 2019) chce ísť osobne do Bratislavy na Ministerstvo dopravy podať žiadosť 

spolu s prílohami.  

 

Uznesenie č. 25/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

 

s ú h l a s í ,  ž e : 

proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky 

od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Miroslav Chren, Pavel Chren, 

Peter Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman 

Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Ľubica Adamcová 



K bodu 6. Návrh na zámer na nakladanie s majetkom – odkúpenie ornej pôdy, Richard 

Havetta 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh. Karol Kováč ako predseda komisie ŽP zásadne 

nedoporučuje schváliť tento zámer. Ing. Milan Barabáš poznamenal, že je potrebné povedať 

o aký pozemok ide, kde sa nachádza – je to pozemok smerom na Machulince medzi vodárňou 

a posledným domom ako bývajú Balážoví, vedľa hlavnej cesty napravo. Mgr. Edita Grzybová 

podotkla, že v mailovej komunikácii nikto nesúhlasil s týmto zámerom. Ďalej poznamenala, 

že na obec prišla táto žiadosť, tak sme to chceli oficiálne prerokovať na zasadnutí OZ. Peter 

Ondriaš poznamenal, že toto vôbec nemalo byť na zastupiteľstve, upozorňoval na to. 

Žiadne uznesenie nebolo prijaté. 

 

K bodu 7. Vystúpenie občanov obce 
 

Mgr. Edita Grzybová, starostka obce dala slovo prítomným občanom. 

Peter Ondriaš – poznamenal, že pred 3 týždňami malo byť zverejnené verejné obstarávanie 

k multifunkčnému ihrisku. O multifunkčnom ihrisku sa tu bavíme rok, malo byť hotové 

v máji. Keď to Úrad vlády neschváli, tak čo... o tie peniaze sa príde, alebo sa to urobí 

nakoniec z vlastných zdrojov. Každá obec musí každé 4 roky aktualizovať územný plán, 

z tohto dôvodu je malá šanca, že obec dotáciu dostane. Ďalej poznamenal, že pred rokom 

poslanci schvaľovali peniaze na územný plán, kde starostka povedala, že štát to zaplatí, že sa 

podá žiadosť. Starostka obce oponovala, že povedala, že podá žiadosť o dotáciu, nie že všetko 

zaplatí štát, ale že nebudeme platiť plnú sumu.   

Mgr. Edita Grzybová podotkla, že na Okresnom úrade, odbor výstavby a bytovej politiky jej 

presne povedali ako postupovať v rámci územného plánu. Garantom územnoplánovacej 

dokumentácie je Ing. Čuboňová.  

Peter Ondriaš ďalej poznamenal, že územný plán musí byť do konca roka 2019 hotový, chcel 

vedieť, či bude starostka potom znovu žiadať o dotáciu, či bude proces naťahovať. 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že dodatok k zmluve multifunkčné ihrisko bude do 31. 5. 

2019, verejné obstarávanie bude robiť p. Galbavý, ohľadom tohto budú všetky informácie 

zverejnené na stránke obce. Verejné obstarávania sa musia robiť iba elektronicky a my nie 

sme kompetentní, aby sme spravili kvalitné verejné obstarávanie.  

Pavol Čepček sa zaujímal, prečo starostka držala 2 mesiace zmluvu ohľadom multifunkčného 

ihriska na stole.  

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že dvaja jej povedali, že to verejné obstarávanie robiť 

nebudú.  

Pavol Čepček poznamenal, že keď bol na úrade, pýtal sa, aké sú to cifry.  

Mgr. Edita Grzybová podotkla, že od začiatku spravila takú chybu, už sa to určite nezopakuje. 

Pavol Čepček podotkol, že celé to zlé bolo na nás poslancov, z Úradu vlády zistil, že tam išlo 

niečo úplne iné.  Zostali šokovaní z toho, aké papiere tam majú, iné cifry išli na Úrad vlády. 

Konštatoval, že celý čas ich starostka zavádzala, celý rok. Bola predvolebná kampaň, nechcel 

robiť hriechy po dedine a vypomstilo sa mu to. Až keď poslanci vypenili, potom bola 

zverejnená zmluva k multifunkčnému ihrisku. 

Mgr. Edita Grzybová podotkla, že je to jej chyba, že nebola zmluva zverejnená. 

Peter Ondriaš poznamenal, že termíny aj pri novom dodatku sú nesplniteľné na výstavbu 

multifunkčného ihriska.  

Peter Chren poznamenal, že 37 500 € boli len zemné práce, každý týždeň je to inak, ďalej 

bolo povedané na ustanovujúcom zasadnutí, že za 42 500 € to nikto neurobí. Každý týždeň je 

to inak, podvod na podvod, klamstvo na klamstvo.  

 



 

 

K bodu 8. Informácia starostu   

 

- fotopasce – určenie človeka, ktorý pôjde so starostkou po fotopasce (dohoda Ing. Dubec) 

Pavol Čepček poznamenal, že keď mal záujem rozmiestniť fotopasce, starostka povedala, že 

si to zabezpečí. Prekvapilo ho, že bývalá poslankyňa Mária Gálová vedela, kde sú umiestnené 

fotopasce. 

- reprezentačný fond – všetky akcie boli naše akcie obecné, nie jej 

Pavol Čepček poznamenal, že Kysucký prameň bola starostkina predvolebná kampaň. 

Mgr. Edita Grzybová poznamenala, že akcia Takto si tu žijeme bola zase Čepčekova 

predvolebná kampaň.  

- opatrovateľská služba, projekt ITMS, nie sme schopní, aby sme spravili projekt, je to tak 

nastavené. Oslovila firmu, ktorá projekt robila aj Topoľčiankam. Cena je 500 € bez DPH a po 

schválení úspešnej žiadosti ďalších 1000  € bez DPH. Žiadosť by bola na 8 opatrovateliek na 

plnú sumu. 

Pavol Čepček podotkol, že treba zistiť, či môžeme žiadať na týchto 8 ľudí, čo máme teraz.  

Ing. Milan Barabáš poznamenal, že je to potrebné zistiť, aby sme nemuseli vracať dotáciu 

späť. 

Peter Ondriaš sa chcel informovať, na čo sú 3 ženy na úrade, nevedia spraviť verejné 

obstarávanie, neviete poslať žiadosť na ITMS. Mali ste vyškoliť pracovníčku, aby to robila. 

Každý problém sa len odsúva. Stále to funguje ako za Oberta.  

- PN upratovačka p. Furková – na zastupovanie je tam vnučka Laura Chrenová na 

upratovanie, ak majú poslanci niekoho iného, môžu dať návrh 

- kniha Zlaté Moravce a okolie – je tam veľa obcí  z okolia Zlatých Moravec, keď k nám 

niekto príde nemáme žiadny prezent 

- pracovné cesty od posledného zastupiteľstva- starostka informovala poslancov, kde bola na 

obecnom aute od posledného zasadnutia 

 

K bodu 9. Interpelácie poslancov 

 

Mgr. Edita Grzybová dala slovo poslancom. 

Peter Chren – chcel vedieť, kto vedel o tej knihe... je to trápne, zaujímal sa, prečo kniha 

Zlaté Moravce, prezent má byť o Žitavanoch. Prezent má byť kniha, ako robil napr. pán Jozef 

Cibira o Žitavanoch korene. Podotkol, že obec zaplatila 70 ks po 16,50 € a 30 ks po 4,95 €. 

Jemu poslali cenovú ponuku, tá istá firma za 1 ks 9,90 €. 

Karol Kováč podotkol, aby ich starostka neklamala všetkých. Nikto z poslancov o tých 

knihách nevedel. Ako môže starostka povedať, že sme sa o tom rozprávali, ako môžete s nami 

seriózne jednať. Je to do neba volajúca blbosť. 

Ing. Milan Barabáš poznamenal, že si presne nepamätá, či sa o knihách bavili alebo nie, ďalej 

konštatoval, že na porovnanie - súkromná osoba dala za tenšiu knihu a za 100 výtlačkov, kde 

bolo viac textu skoro takú istú cenu ako bola teraz pre obec.  

Pavol Čepček poznamenal, že kniha Zlaté Moravce a okolie je pekná, ale sú tam Žitavany na 

troch stranách. Mrzí ho, že ho starostka obchádza pri spolupráci. Fotografie, ktoré sú v tejto 

knihe sú jeho a nie je tam uvedený ako autor, dokonca sú v zlej kvalite. Kontaktoval 

vydavateľa, ktorý mu povedal, že fotky si stiahol z internetu, pretože s obcou bola zlá 

spolupráca. Fotografie sú jeho autorské práva. Poskytol by fotky do knihy, ktoré by boli určite 

kvalitné a pekné. Ďalej podotkol, že je to veľa kníh za veľa peňazí. Konštatoval, že mala 

s poslancami starostka jednať ohľadom objednávky a samotných knihách.  



Ing. Jaroslav Dubec – oboznámil prítomných, že bola situácia s poľským mäsom v médiách, 

urobil kontrolu v školskej kuchyni, kde si prizval starostku,  kontrola bola zameraná na 

mäsové výrobky, máme troch dodávateľov mäsa, majú certifikáty. Kontrola bola vykonaná 4. 

februára. 

- bolo by dobré dorobiť fotografie na tabuli, kde sú poslanci na obecnom úrade 

Pavol Čepček poznamenal, že ho nikto neoslovil. Starostka obce podotkla, že chcela poprosiť 

p. Čepčeka, aby odfotografoval nových poslancov. 

- Ing. Dubec ďalej poznamenal, že bude výročie 100 rokov od smrti vojaka Libicha, zádušná 

svätá omša – spomienková slávnosť veniec 

- informoval sa, kto je na obecnom úrade starostom, pretože upratovačka mu nechcela otvoriť 

dvere, nepraje si, aby mu upratovačka určovala kedy má prísť na OcÚ, kedy je stránkový 

a nestránkový deň. Poznamenal, že máme najviac platenú upratovačku na úrade, pretože 

starostka zametá na cintoríne. 

Pavol Čepček – zaujímal sa, či starostka riešila rýchlosť v obci. 

Starostka obce podotkla, že v piatok po zasadnutí má o 9:00 hod. stretnutie  s policajtami.  

Pavol Čepček ďalej apeloval na potrebu riešenia smetí. Odmieta platiť smeti za druhých, ako 

riešenie navrhuje nálepky na smetné nádoby. Pavel Chren tiež poznamenal, že sa treba 

zaoberať nálepkami. Pavol Čepček podotkol, že je problém so žltými vrecami, ľudia ich 

nedostávajú.  

Starostka obce poznamenala, že o tomto probléme vie a rieši to.  

Ing. Milan Barabáš -  oboznámil poslancov, že 4. februára bol v Rakovskom dome a nie je 

známe, že by tam niekto bol, alebo prespával. Budova je už uzavretá. Upozornil, že by bolo 

dobré reagovať na otázky občanov na internete, keď sa pýtajú, kde patrí aký odpad.  

Pavel Chren – reagoval na mailovú komunikáciu medzi poslancami. Podotkol, že keď na 

maily nereaguje, neznamená to, že ich ignoruje, ale nevie odpovedať na polovicu otázok 

a nemá na to ani čas vzhľadom na prácu. Je toho názoru, že všetky tieto otázky v mailoch 

majú smerovať starostke. Pýtal sa starostky, koľko bola poslankyňou pred tým, ako bola 

zvolená za starostku. Konštatoval, že keď im ako poslancom bývalý starosta neodpovedal na 

otázky, tiež s tým nebola spokojná, tiež keď sa niečo dialo, nebola ani ona spokojná, keď 

o tom poslanci nevedeli. Povedal starostke, že sa nemôže čudovať, že tu vznikla takáto dusná 

atmosféra. Upozornil, že tieto veci sa musia raz a navždy skončiť. Keď nevie odpovedať on 

(Pavel Chren) svojim nadriadeným odpovie, keď bude pripravený na druhý deň, ale odpovie. 

Takto by to malo fungovať. Apeloval na starostku, keď nejaké otázky na zastupiteľstve 

dostane, aby sa snažila na ne odpovedať. Ďalej poznamenal, že tri zastupiteľstvá nebol na 

rokovaní, ale podľa neho nič nezmeškal, lebo sa stále krútime dookola.  

Pavol Čepček poznamenal, že tie otázky, ktoré smerujú od neho dáva pravidelne každé 

zastupiteľstvo.  

Pavel Chren podotkol, že na toto nemá chuť ani čas. Musí sa táto situácia zmeniť. 

Pavel Chren ďalej podotkol, že keď mal na starosti športový klub nevenoval sa rodine, v práci 

má toho tiež veľa a keď sa táto situácia nezmení nebude ďalej pokračovať ako poslanec. Keď 

sa tieto veci nezmenia, obec nebude rásť na rozvoji, ale bude stáť. Mal potrebu toto povedať 

verejne.  

Ing. Milan Barabáš poznamenal, že je potrebné urobiť hrubú čiaru za tým, čo bolo. 

Pavel Chren ďalej poznamenal, že p. Ondriašová ho oslovila ohľadom domu na výstrkove. 

Navrhuje, aby sme ju pozvali na komisiu a riešili s ňou kúpu polovice domu na výstrkove. 

Keď sa s ňou teraz nedohodneme, nám to tam zostane trčať.  Pavel Chren to dáva do 

pozornosti, pretože tento rok chceme búrať budovy na výstrkove.  

Ing. Milan Barabáš oznámil prítomným, že 5. marca plánuje finančnú komisiu. 

Pavol Čepček – k smetiam – v pondelok treba chodiť so smetiarmi ako hovoril naposledy. 



Peter Chren poznamenal, že si na obecnom úrade vypýtal vážny lístok z Technických služieb 

a medzi váženiami je pár sekúnd rozdiel. Rozdiel 5 sekúnd je medzi vážením plným 

a vážením prázdnym.  

Karol Kováč – podotkol na minulom zastupiteľstve, že starosta je jediná osoba, ktorá má 

kompetencie, že máme štatutára a 90 % tých vecí, ktoré sú, je v kompetencii štatutára. Aj 

dnes  je tu v tejto miestnosti jediná osoba, ktorá tieto veci môže riešiť, má riešiť a nerieši ich, 

chcel vedieť, čo bude potom, keď odstúpia 4 poslanci, ktorí už majú toho dosť (Karol Kováč, 

Pavol Čepček, Peter Chren, Pavel Chren), príde sem aj Markíza a budeme ako Fekišovce. 

Chcel, aby si starostka uvedomila, že keby nebolo Petra možno by sme sa nedokopali 

k ihrisku tak ďaleko, keby nebolo Paľa, starostka ani nezistí, že nejaká výzva na sociálne 

služby existuje, keby nebolo jeho, starostka nemá ani jednu pripomienku k územnému plánu 

obce, chcel vedieť, či to starostke nie je  trápne. Keď sa zoberú zo zastupiteľstva oni, tak 

starostka tu nemá čo robiť, pretože starostka len doťahuje, to čo oni vyťahujú. Chcel vedieť, 

či toto bolo starostke treba a či na toto išla kandidovať. Ďalej reagoval na  Ing. Milana 

Barabáša -  obhajuje, že obec zaplatila za cudziu knihu. 

- čo sa týka auta a šoférovania – starostka zneužíva pracovnú dobu človeka, ktorý robí na 

obecnom úrade 

- rokovanie s rodinou Kováčovou Lúčky – povedala starostka „áno ja to vybavím, ja im 

napíšem“, kam sme sa dostali – nikde  

- odkanalizovanie obecného úradu – treba to dať do rozpočtu obce, ale nevie, či to dokáže 

starostka zabezpečiť 

- výkop pri škole – zase to nie je hotové, zemina pri škole na parkovisku – zase to nie je 

hotové 

- ponadvihované poklopy ulica Fraňa Kráľa aj v obci – upozorňoval na to, pýtal sa starostky, 

či jej to nevadí, zase s tým nič starostka neurobila 

- podotkol, že keď mu dojte trpezlivosť a odíde ako poslanec neurobí to v tichosti písomne 

ako Vlado Herda, ale bude verejné zhromaždenie občanov, kde vytiahne všetko zo zápisníc, 

čo sa nerobí a starostka bude mať za štyri strany vecí, čo nerobí a dá sa to von – do obecných 

novín, na verejné zhromaždenie občanov a potom budú dve možnosti, buď pôjdete vy 

(starostka) alebo pôjde p. Kováč. Bolo by najlepšie, keby sa starostka zobrala potichu na 

marodku a nebolo by to s hanbou. 

Ing. Milan Barabáš – zaujímal sa, ako sa pokračuje s papierovou dokumentáciou ohľadom 

chodníka Hlboká 

Starostka obce poznamenala, že na stavebnom úrade je podaná žiadosť o územné rozhodnutie 

Mgr. Edita Grzybová informovala  poslancov, že bol zvýšený poplatok Tríbečsko, doteraz 

bolo 500 € a teraz okolo 1868 € podľa počtu obyvateľov. 

Pavol Čepček poznamenal, že treba riešiť každú výzvu. Starostka obce poznamenala, že by 

mohli napríklad zafinancovať chodník Hlboká. Pavol Čepček podotkol, že je potrebné podať 

žiadosť.  

Ing. Milan Barabáš poznamenal, že sa treba zaoberať ohľadom ceny za knihy Zlaté Moravce 

a okolie, prípadne rozdiel vykompenzovať.  

Roman Ondriaš – apeluje na potrebu nálepiek na smetné nádoby. Podotkol, že to treba riešiť 

čo najskôr.  

Mgr. Edita Grzybová informovala poslancov, že firma, ktorá nám mala zabezpečiť 

kompostéry už teraz vo februári, odstúpila od zmluvy. 

 

 

K bodu 14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 



Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:07 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Mgr. Lenka Hasprová   ....................................... 
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                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 
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Mgr. Mária Molnárová    ........................................ 

 

 

Peter Chren      ........................................ 

 

 


